

## 《单词百科:generating是什么意思?generating怎么发音?generating的解释和用法》

英语单词generating是什么意思?generating怎么读?generating怎么发音?简答网为您整理了generating的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### generating怎么读

generating的读音:['d en re t ŋ]

### generating的意思

- 1、n.发生，产生；
- 2、v.生（儿、女）（generate的现在分词）；（通过物理或化学过程）发生；生成；引起；

### generating的相关词组

- 1、generating station 发电站；电厂；

2、generate electricity 发电;

### generating的双语例句

1、The surface lipids undergo oxidation, generating many compounds containing hydroxyl and carbonyl groups.

表面的类脂物氧化后,产生许多化合物,包括羟基和羰基化合物.

2、Elaborate equipment for generating and distributing the aerosol is necessary.

为产生和弥散气雾,必须有专门设备.

3、There are many ways of generating a two-dimensional representation of an object.

有很多制作物体二维图的方法.

4、The firm soon started frittering away the cash it was generating.

这家公司不久就开始挥霍赚来的钱。

5、The meetings were rather for the purpose of generating goodwill.

那些会晤只是用于亲善的目的.

6、The public hearings on the coal-burning generating plant would begin.

火力发电厂的公众意见听取会将要开始了.

7、They will tie the generating station in with the power system.

他们将把发电站与供电系统连接起来.

8、This paper deals with a novel approach to generating optimal smooth trajectory.

摘要机械手轨迹规划的上标是其运行的快速、准确和平稳.

9、Generating functions are an ideal tool for studying sequences defined by recurrence.

母函数是研究用递推关系来确定的函数的最理想工具.

10、There are seven generating units in this wing of the power plant.

这个发电站有7组这样的发电机.

11、The most general means of generating carban nucleophiles involves removal of a proton from a carbon.

从碳原子上移走一质子,是产生亲核性碳的最普通手段.

12、The region is valued for its coal and vast electricity-generating capacity.

这个地区因其煤炭资源丰富和发电能力巨大而备受重视。

13、It was the hour of a profound human change, and excitement was generating on the air.

这是人事发生深刻变化的时辰,空气中洋溢着兴奋的情绪.

14、That was because you were busy generating a high tension.

那是因为你的快速运动产生了高电压.

15、A real target ship was generating the data.

有艘真正的靶船在提供数据.

以上是简答网为您整理的generating怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更

多关于ge

nerating的用法、g

enerating的释义、generating的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/generating>